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Protokoll 13/2019

fört vid Södermalms stadsdelsnämnds sammanträde 
torsdagen den 12 december 2019 kl. 17:30-19:25, 
Medborgarplatsen 25, Göta Ark, plan 8, Linnésalen

Ledamöter Christoffer Järkeborn (M) Ordförande
Anders Göransson (S) Vice ordförande
Filip Solsjö (M)
Harald Eriksson (M)
Anders Karlsson (M)
Anne-Lie Elfvén (L)
Lars Rottem Krangnes (C)
Britten Lagerkvist Tranströmer (S)
Magnus Nilsson (S)
Birgitta Sevefjord (V)
Christina Wallmark (SD)
Magnus Palm (MP) ersätter Anna-Klara Müntzing (MP)
Elis Wibacke (V) ersätter Charlotte Lilja Pittuco (V)

Ersättare Eva Runvald (M)
Hugo Laigar (M)
Britt Haselwanter (M)
Anton Johansson (L)
Ashna Ibrahim (C)
Frida Bondesson (KD)
Cassandra Solback (S)
Maurits Otterloo (V)
Ulf Wester (SD)

Övriga närvarande Maria Engfors Nämndsekreterare
Ann-Christine Jenvén Stadsdelsdirektör
Ulf Fogelström (SACO) Personalföreträdare
Ulf Bjerregaard (Kommunal) Personalföreträdare
Kicki Elofsson Kanslichef
Odini Nzeribe Avdelningschef
Andreas Evestedt Avdelningschef
Lena Kullberg Boman Avdelningschef
Frida Grims Tjänsteman
Allmänhet

Justerare Christoffer Järkeborn (M), Anders Göransson (S)

Datum för justering 2019-12-17
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§ 13
Ängar på Södermalm 
Svar på medborgarförslag
SÖD 2019/801

Beslut 
Stadsdelsnämnden överlämnar förvaltningens tjänstutlåtande som 
svar på medborgarförslaget.

Sammanfattning av ärendet 
Södermalms stadsdelsnämnd har fått ett medborgarförslag om att 
anlägga ängar på Södermalm. Förslagsställaren föreslår att små 
”plättar” skulle kunna omvandlas till äng och att ängarna skulle 
kunna skötas av staden i samarbete med Naturskyddsföreningen och 
stadsodlargrupper. Förutom att vara ett miljöprojekt skulle det 
kunna vara ett fredsprojekt, där människor möts och sköter ängar 
tillsammans.

Stadsdelsförvaltningen anser att medborgarförslaget går helt i linje 
med förvaltningens tankar kring att utveckla ängar. I Södermalms 
nya parkplan har flera gräsytor identifierats, som är möjliga att 
omvandla till äng. Redan år 2020 planerar förvaltningen att anlägga 
några provytor med högvuxen äng samt komplettera klippta 
gräsmattor med lågväxande örter för att öka den biologiska 
mångfalden.

Förvaltningen har redan många avtal med medborgare och 
föreningar kring odling i stadens parker. Förvaltningen planerar att 
utöka dessa avtal med ängsskötsel, där intresse och möjligheter 
finns. Förvaltningen har också redan pågående diskussioner med 
några grupper som vill anlägga äng.

Förslag till beslut
Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det är 
förvaltningens.
 

Beslutsgång
Ordföranden finner att nämnden beslutar enligt förvaltningens 
förslag.
 

Handlingar i ärendet
 SÖD 2019/801-7 Tjänsteutlåtande Ängar på Södermalm
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 SÖD 2019/801-7.1 Bilaga 1
 SÖD 2019/801-7.2 Bilaga 2



Signerat av
Detta dokument har signerats digitalt av följande personer

Namn Datum
Anders,Göransson 2019-12-17
CHRISTOFFER,JÄRKEBORN 2019-12-18
Maria,Engfors 2019-12-17
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